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ENKEL FRÅGA till KSO Arne Närström (S) från Pernilla Schubert (KD)

Vi i Kristdemokraterna är övertygade om att Medborgarhuset, om det
skall byggas, har potential att bli ett landmärke, en stolthet och en
funktionell knutpunkt för kommunens medborgare. För att det nya
Medborgarhuset ska uppnå sitt syfte behöver det få förutsättningar att bli
ett projekt präglat av samförstånd och insyn, både för kommunens
medborgare och för beslutsfattare. Vi i KD, tillsammans med flera andra
partier, representerar ett antal medborgare i kommunen. Det är ett hus
för medborgare som ska byggas och det hörs på namnet att de också
ska kunna föra sin röst via oss. Socialdemokraterna har tidigare uttryckt
önskemål om att ett bredare antal partier ska utgöra referensgrupper.
Trots detta när man nu tagit makten väljer man att göra det motsatta,
med enbart C, M och S representerade.
Detta beslut underminerar den demokratiska processen och exkluderar
viktiga perspektiv som skulle bidra till projektets framgång.

Varför vill inte Socialdemokraterna ur en
demokratisk synpunkt ha en bredare referensgrupp
för Medborgarhusprojektet?

Pernilla Schubert KD


